
Делегат Мехмед Брадарић поставио је питање предсјадавајућем Дома народа 

које гласи: „Господине предсједавајући, питам Вас, али заиста добронамјерно, зашто 

нисте заказали хитну, ванредну, редовну, не знам ни ја више какву сједницу Дома 

народа, шта каже Пословник, одмах након катастрофалних поплава које су оставиле 

пустош у већем дијелу БиХ? Зашто данас не разговарамо кроз информацију, кроз 

извјештај о посљедицама и плановима санирања и обнове уништених градова, 

општина, села, итд.? Молио бих Вас да ми сад дате одговор.“ 

 

        Предсједавајући Дома народа дао је усмени одговор на самој сједници на 

постављено питање Делегата Мехмеда Брадарића. 

 

 

 

 


